
Bestyrelsesmøde i A/F Sejlet, 8. december 2021

Deltagere: Rasmus, Jan, Kjeld, Tom (referent) og Sune

Dagsorden:

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, 27. oktober 2021

1A Servicerapporter fra Desmi, vedr. brønde og pumper i kælderen

1B Omkodning af indgangsdøre til leverandører.

2 Nye punkter til dette møde:

2A Velkommen til Jan. Gennemgang af oversigten over bestyrelsens

arbejdsopgaver og evt. justeringer.

2B Indledende drøftelser ang. budget 2022 og fællesbidrag.

2C Bestyrelsens videre arbejde med etablering af ladebokse i

parkeringskælderen herunder beboerinddragelse.

3 Nyt fra beboere

4 Nyt fra E/F og Parkeringslauget

5 Eventuelt

6 Mødekalender

Referat

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, 27. oktober 2021

1A Servicerapporter fra Desmi, vedr. brønde og pumper i kælderen
anbefaler forlængelse af indløbsrør og limning af huller i brønden. Arbejdet
skal udføres af en autoriseret kloakmester, så vi har modtaget et overslag fra
Kildegaard på 15.000 kr. + moms. Det går vi videre med, og arbejdet forventes
udført før jul. Vi har endnu ikke modtaget en regning på pumpe udskiftningen
tidligere i efteråret.
1B Omkodning af indgangsdøre til leverandører.
Der har været en forespørgsel vedr. en aftale med Bekey, men indtil
videre er der ikke gjort mere ved det. Årstiderne har allerede adgang, som var
dem beboerforespørgslen vedrørte.



2 Nye punkter til dette møde:
2A Velkommen til Jan. Gennemgang af oversigten over bestyrelsens
arbejdsopgaver og evt. justeringer.
Arbejdsopgaverne i bestyrelsen blev gennemgået, og Jan indtræder, og
overtager Johns opgaver.
2B Indledende drøftelser ang. budget 2022 og fællesbidrag.
Der er endnu ikke modtaget et budget for 2022. Både budget og fællesbidrag
vil bliver vendt på næste bestyrelsesmøde.
2C Bestyrelsens videre arbejde med etablering af ladebokse i
parkeringskælderen herunder beboerinddragelse.
Bestyrelsen vil danne sig et overblik over hvilke ejere der på hvilke
parkeringspladser omkring Sejlet. Herefter vil beboere i Sejlet der har
brugsretten til de enkelte pladser bliver kontaktet for at se om de 16
brugsretter kan sælges uden om foreningen.
Der tages kontakt til Energi Fyn, for at høre, om der kan afregnes direkte til
den enkelte beboer.
3 Nyt fra beboere
En beboer har spurgt til reparation af træ på altan, der blev beskadiget af
nedfalden glas. Bestyrelsen tager kontakt til beboeren, der tidligere har fået
svar på samme.
Der er blevet klaget over træk fra et ovenlysvindue, hvilket der vil bliver kigget
på.
Dørhåndtaget mellem Sejlet og Soldækket er nu lavet.
4 Nyt fra E/F og Parkeringslauget. Se referater på hjemmesiden
5 Eventuelt
Efter et udfald med dørtelefonen i nummer 14, virker den igen.
6 Mødekalender


